
   
 

   
 

Körnstorps samfällighetsförening kallar till 
 

Årsstämma 
 

Lördagen den 8 juni 2024 

kl. 10.00 

i Laxnegården 

 

 

Bilagor: 

- Dagordning 
- Verksamhetsberättelse 
- Bokslut 
- Framställningar från styrelsen 
- Motioner från medlemmar 
- Verksamhetsplan 
- Underhålls- och förnyelseplan 
- Budget 
- Debiteringslängd 
- Fullmakt 
- Medlemsförteckning (i brevlådan p.g.a. GDPR) 

  



   
 

   
 

Förslag till dagordning vid Körnstorps samfällighetsförenings 
ordinarie årsstämma 2024-06-08 

1. Fråga om stämmans behöriga utlysande 

2. Upprop 

3. Val av ordförande och sekreterare för stämman 

4. Val av två justerare 

5. Val av två rösträknare 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

7. Revisorns berättelse 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

9. Framställningar från styrelsen och/eller motioner från 

medlemmarna 

10. Ersättning till styrelse, revisor och kommittéledamöter 

11. Styrelsens förslag till verksamhetsplan och budget samt 

debiteringslängd 

12. Val av ordförande/kassör 

13. Val av sammankallande i områdeskommitté och 

trivselkommitté 

14. Val av övriga styrelseledamöter 

15. Val av revisor och revisorssuppleant 

16. Val av övriga ledamöter i områdeskommitté och trivselkommitté 

17. Val av valberedning 

18. Övriga frågor 

19. Beslut om tid och plats där stämmoprotokollet ska hållas 

tillgängligt 

  



   
 

   
 

Verksamhetsberättelse för perioden 2023-05-01 – 2024-04-30 
 
Styrelsens ledamöter under verksamhetsåret 

• Daniel Sillén, ordförande 
• Anders Berg, områdes- och vägansvarig 
• Gunilla Larsson, kassör 
• Ylva Christensen, sekreterare 
• Stanley Björkqvist, vattenansvarig 
• Yvonne Andersson, informations- och hemsideansvarig 

 
Stämma 
Föreningens ordinarie stämma hölls den 17 juni 2023 i Laxnegården. 39 medlemmar 
representerade de 33 fastigheter som var närvarande. 
 
Medlemmar 
Den 30 april 2024 hade föreningen 18 fastboende och 43 fritidsboende medlemmar. 
 
Styrelsen 
Styrelsen har under verksamhetsåret haft nio protokollförda sammanträden inklusive 
det konstituerande i samband med årsstämman i juni 2023. Utöver sammanträden har 
ett antal andra aktuella frågor hanterats löpande under året.  
 
Trivselkommittén 
Trivselkommittén utgörs sedan 2017 av Maria Strömqvist och Yvonne Thelenius. De har 
ansvarat för förtäring i samband med de två städdagarna och vid årsmötet.  Kommittén 
har även julpyntat. 
 
Under året har föreningen kunnat fira Valborg och Midsommar tillsammans tack vare 
kommitténs och 2024 års festgrupps fina arrangemang. Det är också glädjande att 
många av föreningens medlemmar anmälde sig till den extrainsatta festfixargruppen för 
sommarens fest (Körnstorp 50 år). 
 
Områdeskommittén 
Områdeskommittén har löpande gått igenom önskemål om och behov av åtgärder inom 
vårt område. Kommittén har haft två planeringsmöten inför arbetsdagarna. 
 
Vid arbetsdagarna den 6 maj 2023 och den 7 oktober 2023 deltog medlemmar från 24 
respektive 28 fastigheter. Arbeten utfördes av medlemmar med sedvanlig uppdelning 
på arbetsgrupper, där bl.a. inplockning/utsättning av vägpinnar, iläggning/upptagning 
av badflotten, justering av flytbryggan, slyröjning och eldning av brasan gjordes.  
Under året har bland annat följande utförts: 



   
 

   
 

 
• En landgång som förbinder landbryggan med flytbryggan har under juni 2023 

färdigställts av områdeskommittén. 
• Ett antal vindfällen över gångstigar och vägar på området har tagits bort samt ett 

antal träd som kan utgöra en risk. 
• Rensning av den invasiva arten jättebalsamin i änden på Långa ängen ner mot 

Krampan gjordes i augusti 2023. Denna aktivitet får upprepas varje år fram tills 
att den försvinner. 

 
Ett avtal med Mellanskog avseende gallringen av Körnstorps skogsmarker träffades i 
juni månad 2023. Planeringen framskrider och gallringens alla gränser har markerats i 
området. I höstas försenades den inplanerade gallringen p.g.a. sjukdomsfall och 
utmaningar med likvider hos Mellanskog. Gallringsstarten blev därför uppskjuten till 
preliminärt maj 2024. P.g.a. vädret och den stora risken för att köra sönder terrängen 
har man inte kunnat köra ut maskinerna som tänkt. Gallringen är nu planerad till tidig 
höst 2024, sannolikt under augusti, och Mellanskog har framhållit att Körnstorp ligger 
mycket högt i prioriteringsordningen. Medlemmarna har kontinuerligt uppdaterats per 
e-post och via hemsidan. 
 
Vattengruppen 
Vattengruppen har, förutom daglig tillsyn, haft en löpande kontakt angående arbetet 
med vatten. Vattenreningen fungerar fortsatt mycket bra. Föreningen kan åtnjuta ett 
gott och rent dricksvatten. 
 
Två tomter i föreningen har anslutits till det samfällda vattensystemet. Anslutningen har 
fungerat bra. 
 
Pressostaten (tryckutjämnaren) för dricksvattnet har bytts ut vilket har medfört ett ökat 
vattentryck till tomterna i området. Inga dricksvattenventiler har bytts under 
verksamhetsåret. Vattengruppen har reparerat sommarvattenledningar på fyra olika 
ställen. 
 
Under perioden har 1 742 kubikmeter vatten levererats. Det är en minskning med 25 
kubikmeter vatten jämfört med föregående år. 
 
För sommarvattnet har underhåll genomförts i form av byte av rör och ventiler på 
inkommande vatten i pumphuset. Vattengruppen har även bytt ut trasiga tomtventiler.  
  



   
 

   
 

 
Vägar och diken 
Sedvanligt underhåll har utförts så som sandning, ifyllning av gropar och plogning. 
Dikena har klippts och vägtrummorna har inventerats och rensats på arbetsdagarna . 
 
Grönområden 
Föreningens gemensamma öppna åkermark har som vanligt klippts av Per Hultqvist, 
Övre Skottvång.  
 
En varmvattenberedare har installerats och gamla element har bytts ut i 
föreningshuset. Ett större tält, 3 x 6 meter, med sidoväggar har köpts in till att nyttjas 
företrädesvis på föreningens arbetsdagar. Tältet förvaras i föreningshusets förråd.  
 
Ekonomi 
Föreningens ekonomi är i god balans och utfallet är inom ramen för budgeten med få 
undantag. Ett sådant är kostnaden för plogning och sandning av våra vägar. Den gångna 
vintern var mycket besvärlig i det avseendet. Vidare har kostnaden för vår hemsida ökat 
något i och med att vi träffat ett nytt avtal med företaget som driver webbhotellet. Året 
ger ett överskott på 32 658 kronor. Som vanligt har överskottet från budgeten lagts över i 
respektive fond. 
 
I våras kom besked från Skatteverket att de fått bakläxa i Högsta förvaltningsdomstolen 
och att vi i och med det inte längre är momspliktiga. Med anledning av detta kommer 
föreningen i fortsättningen inte att debitera moms på avgiften. Vi kommer heller inte att 
kunna dra av moms på de inköp som vi gör. De momsdeklarationer som skickats in till 
Skatteverket har ändrats till nollredovisningar enligt de direktiv som vi fått. Skatteverket 
kommer i sinom tid meddela hur stor summa som vi kommer att få tillbaka.  
 
I enlighet med revisorns begäran under föregående årsstämma har föreningen 
införskaffat ett nytt bokförings- och redovisningssystem. 
 
Underhålls- och förnyelseplan 
Den årliga revideringen och uppdateringen av underhålls- och förnyelseplanen har 
skett. Genom denna plan kan föreningen fortsätta bygga upp fonder för våra olika 
anläggningar som i sin tur ger en någorlunda jämn avgiftsnivå för våra medlemmar. 
 
Vi har tidigare avsatt 70 000 kronor per år till dessa fonder. I fjol gjorde vi ett avsteg från 
det på grund av att avgiften då var belagd med moms och avgiften skulle då ökat med 
ett alldeles för stort belopp. I år gör vi ånyo avsteg från principen om 70 000 kronor och 
avsätter endast 25 000 kronor till fonden för sommarvattnet. Anledningen till att vi inte  
  



   
 

   
 

avsätter pengar till de andra fonderna är att de, enligt styrelsens uppfattning, är 
tillräckligt stora som de är. 
 

Övrigt 
Hemsidan och övrig kommunikation 
Hemsidan utgör ett viktigt kommunikationsmedel där styrelsen presenterar löpande 
information som rör föreningen. Under verksamhetsåret har hemsidan fått ett 
ansiktslyft. För er som är osäkra på hur ni hittar dit är adressen: www.kornstorp-
gnesta.se. Medlemmar uppmuntras att gå in och bekanta sig med sidan. 
Kontinuerligt arbete har även ägt rum med föreningens e-postinkorg där problem med 
utskick till särskilda e-postdomäner har avhjälpts. E-postlistan har löpande 
uppdaterats. Styrelsen tackar för de uppdateringar som hittills har inkommit rörande e-
postadresser. 
 
Körnstorp 50 år  
Ett planeringsarbete har ägt rum tillsammans med ansvariga i trivselkommittén rörande 
fest för Körnstorp 50 år som äger rum den 17 augusti 2024. På ett av styrelsemötena 
lade representant för trivselkommittén fram ett kostnadsförslag som styrelsen 
godkände. 
 
Föreningen kommer därmed att bekosta hyra av lokal med möblemang, porslin etc. 
(Körnstorps lada), hyra av bajamajor inkl. tvättstation, hyra av Laxnegårdens partytält 
samt gage till underhållning. Kostnad för mat fördelas lika mellan medlemmar och 
föreningen. Styrelsen har för festen budgeterat 25 000 kronor vilket ingår i kommande 
års budgetperiod. 
 
Deltagande i kommittéer och festanordnande 
Styrelsen vill fortsatt mana föreningens medlemmar till engagemang i våra kommittéer 
samt i det rullande schemat för våra festligheter under Valborg och midsommarafton. 
    
 
 
 

  



   
 

   
 

Bokslut för verksamhetsåret 2023-05-01 – 2024-04-30 

 

  



   
 

   
 

 

Styrelsens verksamhetsberättelse och bokslut för perioden 2023-05-01 – 2024-04-30 
överlämnas härmed till årsstämmans behandling. 

 

 

 

Daniel Sillén    Ylva Christensen 

 

 

 

Gunilla Larsson   Stanley Björkqvist 

 

 

 

Anders Berg    Yvonne Andersson 

  



   
 

   
 

Framställan från styrelsen 
 
Bakgrund 
Den 15 februari 2022 meddelade Skatteverket i ett ställningstagande att en 
samfällighetsförening ska ta ut moms på bidrag (medlemsavgifter) som föreningen får 
från sina medlemmar. Mot bakgrund av ställningstagandet blev föreningen den 1 
januari 2023 momspliktig. Föreningen har under perioden januari 2023 – december 
2023 debiterat moms på medlemsavgifter och lyft moms från köpta varor och tjänster.  
 
Den 20 februari 2024 slog Högsta förvaltningsdomstolen fast att moms inte ska tas ut 
på medlemsavgifter som samfällighetsföreningar får från sina medlemmar. Som ett 
resultat av detta kommer föreningen att inom kort avregistreras för moms. 
 
Styrelsen har reviderat tidigare redovisad moms och lämnat s.k. nolldeklarationer till 
Skatteverket. Myndigheten ska därmed ompröva tidigare momsdeklarationer. Styrelsen 
bedömer att en återbetalning är att förvänta sig. När beloppet ska betalas ut och hur 
mycket beloppet uppgår till är ännu inte fastställt. 
 
Framställan 
Styrelsen framställer härmed att låta återbetalning av moms från Skatteverket bidra till 
föreningens gemensamma ekonomi. 
 
Styrelsen föreslår att låta återbetalningen, när den inkommer, gå till föreningens 
driftkostnader för det då aktuella verksamhetsåret. Effekten blir således att 
återbetalningen bidrar till föreningens gemensamma ekonomi och på så sätt även 
väntas bibehålla eller t.o.m. sänka medlemsavgiften inför efterföljande verksamhetsår.  
  



   
 

   
 

Motion angående bastuförening i Körnstorp 

Bakgrund 
Avsaknad för många i Körnstorp att basta och inte har möjlighet att bygga en egen bastu 
på tomt. 
 
Lösning 

Att Körnstorps Samfällighetsförening överlåter den redan befintliga byggnaden som 
finns nere vid sjön en bit bort från badet till en nystartad bastuförening. Denna byggnad 
kan då byggas om till en bastu och förvaltas av bastuföreningen. Bastuföreningen är i 
sig endast tillgänglig för medlemmar i Körnstorps Samfällighetsförening mot avgift.  All 
kostnad kring ombyggnation mm bekostas av bastuföreningen. 
 
Motivering 

En bastu i föreningen skulle bidra till medlemmarnas ökade trivsel och välbefinnande. 
Det skulle även öka föreningens värde och attraktionskraft för framtida medlemmar, 
vilket gynnar både nuvarande och kommande medlemmar. 
 

Motion 

Huset överlåts från Körnstorps Samfällighetsförening till Körnstorps Bastuförening.  
Motionen är lämnad av Ludvig Jonson, Askstigen 6, Körnstorp 1:41. 
 
Svar från styrelsen 
Styrelsen ser att en bastuförening i Körnstorp skulle kunna bidra till den gemensamma 
trivseln i föreningen. Vidare framhåller styrelsen en positiv presumtion till att ge den 
tilltänkta bastuföreningen en nyttjanderätt av den ovannämnda byggnaden givet att 
bastuföreningen inte belastar samfällighetens ekonomi samt att medlemskap i 
bastuföreningen är frivillig för samfällighetens medlemmar. 
 
Sammantaget har styrelsen en positiv inställning till motionen, under förutsättning att: 
 
1. Intressenten lämnar en fullständig plan för bastuföreningen och ovannämnd byggnad 
som inkluderar bl.a. genomförandeplan (ombyggnad, skötsel, tidsplan etc.), eventuella 
tillstånd som behöver inhämtas, budget, brandskydd med mera. 
 
2. Lämpliga förutsättningar för genomförande av planen finns. 
 
3. Avtal upprättas mellan Körnstorps samfällighetsförening och den tilltänkta 
bastuföreningen. 
  



   
 

   
 

Verksamhetsplan för perioden 2024-05-01 – 2025-04-30 
 
Vägar och diken 

• Sedvanlig skötsel och underhåll kommer att ske.  
• Vägtrummor kommer att kontrolleras och rensas. Vägtrumman under 

Törnestigen vid förgreningen med Stamvägen kommer att bytas. Vägtrumman på 
vänstra sidan upp för Poppelstigen behöver åtgärdas, sannolikt med ett byte. 

 
Grönområden 

• Kontinuerlig rensning av jättebalsaminen längst ner vid Långa åkern ner mot 
Krampan kommer utföras. Rensning har planerats till två tillfällen, efter 
midsommar samt i slutet av augusti.  

• Arbetet med att röja ängsmarkerna vid de båda bäckravinerna kommer att 
fortsätta. Målet är att de ska vara fria från oönskad växtlighet så att de hålls 
öppna. 

• Vi fortsätter med att ta bort träd som kan utgöra en risk. Nödvändig röjning 
fortsätter. 

• Gallringen av skogsmarken kommer att starta under hösten, sannolikt under 
augusti 2024. Gallringen sker i samverkan med Mellanskog. 

 
Badplats och stigar 

• En upprustning av omklädningshuset ska göras. Exempelvis ska trappan 
lagas/förnyas, huset målas invändigt och ruttet virke bytas ut.  

• Sly ska hållas efter runt bad och stig ned mot badet. 
 
Dricksvatten 

• Byte av avstängningsventiler sker löpande vid behov. 
• Arbetet fortskrider med att återställa kapaciteten i brunnen. I dagsläget bedöms 

kapaciteten att vara god. 
• Normalt underhåll utförs alltjämt. 

 
Sommarvatten 

• Normalt underhåll utförs och avstängningsventiler som läcker byts ut. 
 
Medlemskommunikation 

• I och med uppdateringar med hemsidan kommer även ett SSL-certifikat 
implementeras som ett led i att förbättra säkerheten på hemsidan. 

• Löpande kontakt med föreningens medlemmar fortsätter per e-post, på 
hemsidan och via föreningens anslagstavla. 



   
 

   
 

• Medlemmar uppmuntras till att fortsatt uppdatera sina kontaktuppgifter i 
föreningens medlemsregister vid behov, förslagsvis genom att mejla 
info@kornstorp-gnesta.se.  

• I likhet med föregående år mottages tacksamt tips om vad hemsidan kan 
innehålla samt om förbättringar och utvecklingsområden för föreningen. 

 
 
  



   
 

   
 

Underhålls- och förnyelseplan för perioden 2024 – 2029 

 



   
 

   
 

 

 

  



   
 

   
 

Budget för verksamhetsåret 2024-05-01 – 2025-04-30 

 

  



   
 

   
 

Debiteringslängder för perioden 2024-05-01 – 2025-04-30 

 



   
 

   
 

 

  



   
 

   
 

 

Körnstorps Samfällighetsförening    716401-8264 

 
 
 
 

FULLMAKT 
 
 
 
 

Fullmakt för ______________________________________________ 
 

att företräda mig vid Körnstorps Samfällighetförenings årsmöte den 

8 juni 2024. 
 
 
Datum ___________________ 
 
________________________________________________ 
Egenhändig namnteckning 
 
________________________________________________ 
Namnförtydligande 
 
________________________________________________ 
Tomtnummer 
 
 

Enl. § 49 SFL kan medlems rösträtt utövas genom ombud. Ombud får ej 
företräda mer än en medlem. 


